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Kyselyt: 
 
Häyrynen Heikki kysyi siirtoviemärilinjauksen tilanteesta. 
Helander Elisa kysyi missä vaiheessa on Mukava Ikä rahaston tuotoilla rakennettavaksi 
päätetty kota. 
 
Aloitteet: 
 
Jukka Kumara/Kokoomuksen valtuustoryhmä: Katuvalaisimet suojateiden kohdalle 
Hanne Kokko/Vihreät: Ulkojää – Nivala ice 
 
 
 

 
  


